
 1 

   
 

 
Strada Alexandru Ioan Cuza  nr.53 

Ocnele Mari, judetul Valcea, cod 245900 
Tel: 0250772043, 0250772024  Fax: 0250772270 

E-mail: oc_mari@onix.ro 
 

 
 
 

PROCES  - VERBAL 
 
 
 

Incheiat astazi 30.10.2015 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al orasului Ocnele 
Mari convocat prin Dispozitia nr.295/23.10.2015, emisa de primarul or.Oc.Mari, la care participa un 
numar de 12 consilieri din totalul de 12 consilieri in functie. La sedinta participa : reprezentantii SC 
GALEX COSIMEX SRL- dl.Badea si dl.Florescu Daniel; reprezentant al Consiliului Judetean 
Valcea : Moldoveanu Daniela, dl.Prundeanu Mihai-Adrian-expert ANEVAR si domnii Calea 
Gheorghe, Simionescu Octavian, Mirel Camelia, cetateni ai or.Oc.Mari. 

Se supune aprobarii urmatoarea 
ORDINEA DE ZI : 

1. Informare privind  activitatea desfasurata de comisia speciala de analiza si verificare 
constituita in baza Hotararii nr.49/11.08.2015 a Consiliului Local Ocnele Mari; 

2. Informare privind modul de desfasurare a transportului public de calatori pe traseul 
Rm.Valcea – Ocnele Mari; 

3. Informare privind investitiile propuse a se realiza pana la data de 01.06.2016 
4. Proiect de hotarare privitor la : stabilirea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitele si 

taxele locale si alte taxe asimilate acestora, precum si amenzile aplicabile in anul 2016; 
5. Proiect de hotarare privitor la : preluarea din administrarea Scolii Gimnaziale „Costea 

Marinoiu” Oc.Mari in administrarea Consiliului Local Oc.Mari al imobilului : Gradinita cu 
program normal „Micul Print” (Lunca) si a terenului aferent aflate in domeniul public al 
or.Oc.Mari; 

6. Proiect de hotarare privitor la : Constituirea Consiliului Comunitar Consultativ al or.Oc.Mari; 
7. Proiect de hotarare privitor la : aprobarea drepturilor banesti aferente personalului didactic, 

didactic auxiliar pe luna septembrie 2015. 
8. Proiect de hotarare privitor la : aprobare proiect tehnic si modificarea devizului general 

estimativ pentru obiectivul :” reabilitare pod strada Capsunilor”. 
9. Proiect de hotarare privitor la : aprobare vanzare teren situat in str.Strandului  avand 

nr.cadastral 35013 inscris in cartea funciara a or.Oc.Mari sub nr.35013; 
10. Proiect de hotarare privitor la : concesionare teren situat in str.Strandului avand nr.cadastral 

1190 in scris in cartea funciara or.Oc.Mari sub nr.997; 
11. Proiect de hotarare : rectificare de buget pe anul 2015 
12. Prezentarea  cererilor nr.9331/09.09.2015 si nr.10281/08.10.2015; 

Intrebari-interpelari. 
Ordinea de zi a fost aprobata cu unanimitate de voturi. 
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S-au supus aprobarii procesele-verbale al sedintelor: ordinare din data de 24.09.2015 si a 
sedintei extraordinare din data de 08.10.2015, care au fost aprobate cu unanimitate de voturi. 

Domnul presedinte de sedinta doreste inceperea lucrarilor sedintei cu punctul 2 de pe ordinea 
de zi, intrucat sunt de fata toti factorii implicati in problema acestui punct. Tot dumnealui spune ca, 
orarul in care se distribuie abonamentele de catre SC GALEX este prea mic si multi cetateni nu se 
pot incadra. Doreste prelungirea acestuia sa nu mai fie nevoie sa se formeze cozi. 

Domnul Florescu Daniel, reprezentant SC GALEX ca termenul de distribuire poate fi 
prelungit. 

Domnul consilier Badea Ilie intreaba cate persoane poate prelua un autocar. 
Domnul director al SC GALEX spune  ca un autocar poate sa preia un numar de persoane 

egal cu numarul de locuri plus inca o data acest numar, insa in picioare. 
Doamna Mirel Camelia spune ca autobuzul de la ora 7,00 ce se duce catre Rm.Valcea este 

foarte aglomerat, iar la orele de varf pe ruta Rm.Valcea-Oc.Mari autobuzele sunt la fel de aglomerate. 
Domnul director spune ca la acele ore poate suplimenta cu cate un microbuz. 
Doamna Mirel Camelia doreste si modificarea orarului de functionare  pentru orele de seara, 

deoarece intre ora 19,00 si 20,30 diferenta este mare. Spune ca sunt copii care invata dupa amiaza, 
vine iarna. Nu crede ca societatea merge in pierdere, incat sa nu fie autobuze din ora in ora si seara. 
Doreste ca plecarea autobuzelor din Valcea la fie la 20,00 si 21,00 in timpul sapatamanii, iar sambata 
sa fie autobuz si la ora 13,00. 

Domnul consilier Popescu Mircea solicita modificarea orelor pentru ci care lucreaza la Salina 
Oc.Mari in subteran. 

Domnul Branescu Catalin, consilier personal al domnului primar spune ca traseul Rm.Valcea-
Oc.Mari-Slatioarele-Lunca trebuie sa aiba 16 km. Stie ca acest traseu nu se efectueaza in 
totalitate.Sunt copii care vin pe jos de la Slatioarele din cauza ca autobuzul nu ajunge si in ultima 
statie licitata pentru acest traseu. Parintii sunt nemultumiti de acest lucru si doresc sa infiinteze o 
asociatie pentru a inchiria un mijloc de transport in comun si sa renunte la serviciile SC GALEX 
SRL. 

Domnul Calea Gheorghe, locuitor al mun.Rm.Valcea spune ca daca licitatia traseului a fost 
facuta cu mai multe statii decat in cele care opreste Galex, aceasta societatea este obligata sa-si faca 
traseul in intregime. Dansul a fost sofer si stie ca, motorina se calculeaza conform caietului de 
sarcini. Cu privire la ore ar fi bine sa fie respectate conform caietului de sarcini care a fost licitat si 
castigat. 

Domnul Branescu Catalin spune ca poate fi facut un memoriu la Consiliului Judetean Valcea 
prin care se poate cere modificarea orelor. 

Doamna Bordea Maria, locuitoare a or.Oc.Mari spune ca daca dintr-o familie sunt mai multi 
navetisti firma SC GALEX ar putea sa faca reducere. 

Domnul Florescu Danili, reprezentant SC GALEX COSIMEX SRL spune ca aceasta reducere 
exista si este de 10 lei/abonament, iar daca  doreste o reducere mai mare  sa se adreseze Primariei 
Oc.Mari, poate subventioneaza. 

Domnul primar raspunde ca firma transportatoare nu este firma orasului, si deci, nu poate 
subventiona. 

Reprezentantul Consiliului Judetean Valcea , doamna Moldoveanu Daniela spune ca SC 
GALEX COSIMEX SRL a fost singura societate care a participat la licitatie, iar in caiet au fost 
prezentat orele si traseul. Aceasta societate este obligata sa respecte orele licitate. Cat priveste statiile 
de oprire acestea trebuiesc semnalizate. Spune ca, in conformitate cu prevederile Legii nr.1/2000 – 
legea educatiei, pentru elevii care merg la liceu, scoli profesionale la Rm.Valcea abonamentele sunt 
subventionate. Roaga reprezentantii SC GALEX sa aiba in vedere pentru orele de varf  sa introduca 
masini de tip urban, unde sunt si locuri in picioare. Anunta ca traseul Rm.Valcea – Ocnele Mari va fi 
scos la licitatie. 

Doamna Mirel Camelia spune ca abonamentul este bun asa cum este acum, insa daca ar fi 
doua variante de abonamente ar fi o solutie pentru toata lumea. Spune ca la cursele de seara sunt 
oameni, insa nu se incaseaza. 
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Domnul consilier Nitescu Mihai spune ca pretul in localitate ar trebui facut la km nu pe 
intreaga localitate si propune un pret de 1,5 lei, astfel incasarile vor fi mai mari, deoarece multi 
locuitori merg pe jos pentru a face economie. 

Domnul Florescu Daniel spune ca in prezent pretul biletului este de 2,5 lei. 
S-a trecut la punctul 9 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : aprobare vanzare 

teren situat in str.Strandului  avand nr.cadastral 35013 inscris in cartea funciara a or.Oc.Mari sub 
nr.35013”. 

Domnul Prundeanu Mihai-Adrian, expert ANEVAR prezinta raportul de evaluare privind 
vanzarea imobilului : teren si constructii situat in or.Oc.Mari, str.Strandului, jud.Valcea. Explica ca la 
constructiile existente uzura este in proportie de 65/70%, iar pretul de vanzare a fost facut in functie 
de aceasta uzura. 

Domnul Calea Gheorghe spune ca valoarea este foarte mica pentru costructii, dand exemplu 
loc.Vladesti unde terenul se vinde cu un pret mult mai mare. 

Domnul Prundeanu Mihai spune ca loc.Vladesti esteo zona cu perspectiva de dezvoltare 
economica, din aceasta cauza si preturile sunt mai ridicate. 

Domnul consilier Fetele Danut intreaba daca un raportul de evaluare sunt prinse toate 
utilitatile. 

Domnul Prundeanu Mihai raspunde ca au fost luate in calcul toate utilitatile din zona. 
A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost adoptat cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la punctul 10 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : concesionare 

teren situat in str.Strandului avand nr.cadastral 1190 in scris in cartea funciara or.Oc.Mari sub 
nr.997”, proiect de hotarare aprobat cu unanimitate de voturi. 

S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi :” Informare privind  activitatea desfasurata de 
comisia speciala de analiza si verificare constituita in baza Hotararii nr.49/11.08.2015 a Consiliului 
Local Ocnele Mari”. 

Domnul consilier Lazaroiu Constantin spune ca au fost analizate situatiile semnalate de catre 
dl.Calea Gheorghe prin cereri. Comisia a mers in teren, se recunoaste ca drumul a existat, insa vecinii 
nu au tinut cont de el. Spune ca Primaria Oc.Mari poate interveni, deoarece locuitorii sunt de acord sa 
se refaca drumul. Cu privire la drumul de acces pct.Nita+ Popa Aurica din str.Albinelor, Slatioarele 
ce ajunge in Sorat este afectat de apa, insa mai sus de Popa Aurica sunt probleme de alunecare a 
terenului. Este necesar sa fie refacut profilul drumului, sa fie facute pante de scrugere a apelor. Cu 
privire la circulatia rutiera in localitatea Facai, legaturile cele mai bune ar fi : V.Bradului, Sorat, 
Cazanesti, insa cea mai buna legatura o considera pe Cosota-Carbunari pana la Rapan. Se pot efectua 
terasamente cu buldoexcavatorul, arborii care urmbresc zona pot fi toaletati, iar motivele pentru 
refacerea circulatiei este problema ca, in caz de incediu o masina de pompieri nu poate ajunge. 

Domnul Calea Gheorghe multumeste comisiei pentru participare. Spune ca lucrarea de 
introducere a iluminatului public in Facai a fost o lucrare foarte buna. Considera ca solutia drumului 
de legatura Cosota-Rapan este o solutie buna. Doreste sa fie dus un buldoexcavator si piatra pe 
drumul Facai in zona Biserica-Istratie-Matei, unde pe o lungime de 20 m drumul este foarte prost. 
Spune ca din coama Facai spre Ocnita drumul este inchis. Intreaba care este termenul pentru 
refacerea drumurilor. 

Domnul primar spune ca se vor face drumurile in functie de prioritati. 
Domnul Calea Gheorghe spune ca pe fisa fiscala de la impozite si taxe are numar fals,  nu este 

scrisul dumnealui, in acest sens doreste raspuns scris. 
Domnul viceprimar, Iordache Eugen spune ca inscrierea numarului este datoria salariatilor 

Primariei si nu a cetateanului. 
Domnul Radu Gheorghe, administrator public spune ca fiecare cetatean al localitatii trebuie sa 

beneficieze de utilitati, insa dumnealui considera ca nu este o prioritate calea de acces  Facai-Cosota, 
ci mai degraba drumul ar trebui din V.Bradului-Facai, deoarece o portiune este facuta. Considera ca 
aceasta cale de acces va fi facuta in functie de resurse. 

S-a dat citire punctului 3 de pe ordinea de zi :” Informare privind investitiile propuse a se 
realiza pana la data de 01.06.2016. 
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Nefiind discutii la acest punct s-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare 
privitor la : stabilirea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitele si taxele locale si alte taxe 
asimilate acestora, precum si amenzile aplicabile in anul 2016”, proiect de hotarare care a fost 
aprobat cu unanimitate de voturi. 

S-a trecut la punctul 5 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : preluarea din 
administrarea Scolii Gimnaziale „Costea Marinoiu” Oc.Mari in administrarea Consiliului Local 
Oc.Mari al imobilului : Gradinita cu program normal „Micul Print” (Lunca) si a terenului aferent 
aflate in domeniul public al or.Oc.Mari”. 

Domnul consilier Nitescu Mihai spune ca trebuie golita instalatia de apa pentru a nu ingheta 
in sezonul rece. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost adoptat cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la punctul 6 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : Constituirea 

Consiliului Comunitar Consultativ al or.Oc.Mari”, proiect de hotarare aprobat cu unanimitate de 
voturi. 

S-a trecut la punctul 7 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : aprobarea 
drepturilor banesti aferente personalului didactic, didactic auxiliar pe luna septembrie 2015”. 

Domnul secretar spune ca este ultima data cand se aproba prin hotarare de consiliu, incepand 
de luna urmatoare aceste drepturi banesti se vor acorda prin dispozitia primarului, conform H.G. 
nr.569/2015. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost adoptat cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la punctul 8 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : aprobare proiect 

tehnic si modificarea devizului general estimativ pentru obiectivul : ”reabilitare pod strada 
Capsunilor”, proiect de hotarare aprobat cu unanimitate de voturi. 

S-a trecut la punctul 11 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare : rectificare de buget pe anul 
2015”. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost adoptat cu unanimitate de voturi. 
Domnul secretar pune in discutie solicitarea domnului Radu Gheorghe, administrator public 

inregistrata sub nr.11193/30.10.2015 privind necesitatea aprobarii Regulamentului serviciului de 
salubrizare, conform Ordinului nr.82/2015 al Presedintelui ANRSC si a caietului de sarcini pentru 
activitatile ce se vor executa in cadrul Serviciului de salubrizare. Spune ca acestea trebuie aprobate 
urgent, deoarece prin procesul-verbal de control intocmit de catre ANRSC s-au dat termene pentru 
realizarea acestora. 

Consiliul Local Oc.Mari este de acord cu aceasta propunere si supunerea si aprobare intr-o 
sedinta viitoare. 

Domnnul primar spune ca la Consiliul Jud.Valcea a fost aprobat un program prin care vor fi 
acordate gratuit cetatenilor pubele. 

Domnul secretar da citire: 
- cererii nr.9331/09.09.2015  formulata de catre S.C. Handels Rosar SERL prin care solicita 

concesionarea pe o perioada de 20 de ani a „Morii cu ciocanele” 
- cererii nr.10281/08.10.2015 formulata de Panduru Ileana prin care solicita inchirierea unei 

suprafete de 500 mp teren in punctul „izlaz Poenita”. 
Domnul consilier Nitescu Mihai ridica  problema cainilor de pe str.Teilor, numarul lor fiind 

foarte mare. 
Domnul viceprimar spune ca este in derulare un contract cu Asociatia Vanatorilor Valcea. 
Domnul consilier Perian Dumitru spune ca in curtea scolii nu mai sunt asa multi caini de cand 

a fost incheiat acest contract. 
Domnul viceprimar spune ca acestia se aduna acolo unde sunt hraniti, si roaga pe domnii 

consilieri locali sa le spuna cetatenilor sa nu le mai dea mancare. 
Domnul consilier Perian Dumitru intreaba cand incep lucrarile la terenul de sport. 
Domnul primar raspunde ca sunt controverse, ba se doreste sa se faca lucrari in plus fata de 

cele aprobate, ba ca se cheltuiesc foarte multi bani. 
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Domnul Radu Gheorhge spune ca au fost pe teren, s-a pus in discutie modernizarea dupa 
cerinte. 

Domnul consilier Fetele Danut considera ca ar trebui sa se faca asa cum a fost aprobat 
proiectul de hotarare. 

Domnul Dobre Ion, locuitor al or.Oc.Mari roaga executivul sa schimbe programul de iluminat 
public, intrucat ora de aprindere este foarte tarzie in comparatie cu schimbarea anotimpului. 

Domnul consilier Ancuta Constantin intreaba cand se reface asfaltul in zona Lunca, deoarece 
dupa lucrarile APAVIL nu s-a refacut covorul asfaltic. 

Domnul Simionescu Octavian, locuitor al or.Oc.Mari spune ca depus o cerere sub 
nr.8995/11.08.2015 si pana in prezent nu a  primit raspuns. A solicitat de la dl.primar o informare cu 
stadiul lucrarilor in or.Oc.Mari. Intreaba unde este petitia formulata de catre dansul cu privire la 
incetarea raporturilor de serviciu ale d-nei Fetele Lucia in conformitate cu art.98, lit.”d” din Legea 
nr.188/1999. 

Domnul secretar raspunde ca la indeplinirea conditiilor de varsta standard si minimul de 
cotizare  este obligatorie emiterea dispozitiei de incetare a raporturilor de serviciu. 

Domnul Simionescu Octavian spune ca la adresa primarului a depus o sesizare penala la 
Directia Nationala Anticoruptie inregistrata sub nr.142/2015, unde au fost derulate procedurile de 
verificare. Aduce la cunostinta domnilor consilieri locali ca dl.primar si-a permis sa imbranceasca pe 
fiica dumnealui in timpul programului de lucru, si spune ca pentru acest comportament abuziv exista 
si prevedere legala, iar cu aceasta ocazie organele de cercetare isi vor face datoria. Spune ca i s-a 
cerut de catre dl.primar, prin intermediul dl.Miu de la Traistari, sa vina sa se impace. Intreaba cand se 
refac traversarile pe str.22 Decembrie. 

Domnul primar raspunde ca asfaltatul trebuia inceput din  29.10.2015, s-a intarziat putin, iar 
lucrarea de asfaltare va incepe de pe 02.11.2015. 

Domnul Calea Gheorghe spune ca a fost definitivat dosarul cu furtul din padure si doreste sa 
fie lasat sa vorbeasca putin despre istoricul acestui dosar, si anume ca, in anul 2002 a fost preluata 
padurea  prin contract de catre Ocolul Silvic Rm.Valcea pana in anuol 2006, insa nu a fost platit. In 
anul 2006 Ocolul Silvic Valcea face adresa pentru plata contractului de paza. In anul 2008 se 
rezilieaza contractul. In anul 2009 se vandalizeaza padurea, spunand ca 2 persoane din Buda au facut 
cerere pentru taiere, cerere aprobata de domnul primar, iar padurarul Hogea a stiut ca se taie. 
Cunoaste ca dl.comisar de la Politie nu a luat declaratie la inginer si padurar, ci un punct de vedere. 
Stie ca din padurea scolii au taiat lemne Cismaru si Banuta pe care le-au transportat la dl.Perian, iar o 
gramada de lemne a fost dusa la Dobrinescu. Stie ca numitii Cismaru, Silimon si o persoana din 
Cosota carau lemne pentru Trica din padurile altora. 

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea 
lucrarilor sedintei, multumind pentru participare. 
 
 
 
           PRESEDINTE DE SEDINTA,                                 SECRETAR,   
                                                         
          GAITANARU CONSTANTIN                     ANGHELUTA DUMITRU 
 
 
 
 
 
OCNELE MARI, 
30.10.2015  


